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Van de Voorzi�er
Geachte leden van Senergiek,

TREFPUNT hee� een nieuw jasje, want de naam Senergiek bestaat 
op 19 oktober van dit jaar 5 jaar! Wij hebben ervoor gekozen om 
een meer eigen�jds ontwerp te maken, iets groter, luch�ger en 
pre�ger leesbaar. Daarnaast willen wij meer gebruik maken van 
beeldmateriaal. 

Op de omslag zal er elke maand een andere foto komen; deze houdt 
verband met een of meerdere ar�kelen in het blad. Zo hopen wij u 
nog beter te informeren over de actualiteiten en het wel en wee van 
onze mooie vereniging.

Een terugblik over de afgelopen 5 jaar - door 
John Aben -  en 2 interviews over de 
naamsverandering, nemen u nog eens mee in 
het hoe en waarom van de stap: ‘van KBO naar 
Senergiek’. Wie jarig is, trakteert. U gaat dit de 
hele maand oktober merken:

Voor alle leden die in de maand oktober in Het Klooster, D’n Heuvel 
in Gerwen en De Koppelaar in Nederwe�en komen, zijn de koffie en 
de thee gra�s! Daar krijgt u ook nog iets lekkers bij.

De leden die deelnemen aan buitenac�viteiten, zoals wandelen en 
fietsen, zijn uiteraard ook van harte welkom. Evenals de leden die op 
andere loca�es (Scarabee, gymzaal Mgr. Cuytenlaan) ac�ef zijn.

Bovenal: ook als u geen deelnemer bent aan onze ac�viteitenclubs, 
bent u van harte welkom! U kunt - in Het Klooster - op alle 
werkdagen terecht van 09.00 - 12.00 uur en van 14.00 - 17.00 uur.

Loop binnen en geniet van de trakta�e!

Gonnie Lucassen
voorzi�er  
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Van KBO-Nuenen naar Senergiek

E ind 2017 werd al in een discussiestuk geconstateerd dat het 
aantal leden licht daalde, ook al was 30 % van het aantal 
senioren in Nuenen lid van KBO-Nuenen.

Het bestuur van KBO-Nuenen constateerde dat de naamgeving 
Katholieke Bond voor Ouderen een stoffige en ouderwetse indruk 
maakte. KBO werd vaak vereenzelvigd met vooral 80plus-
ac�viteiten. Jonge senioren bleken vaak al bij voorbaat af te haken 
als ze in de naamgeving het woord ouderen hoorden, met een 
veronderstelde verbondenheid met de katholieke kerk.

Verandering van naam zou de vereniging toegankelijker maken voor 
senioren van alle lee�ijden, geloofsovertuigingen en met 
verschillende culturele achtergronden.
De verbinding met KBO-Brabant zou wel in stand moeten blijven. 
KBO-Brabant hee� een naam opgebouwd en vormt als ouderenbond 
een factor van betekenis als het gaat om belangenbehar�ging van 
senioren in poli�eke en maatschappelijke zin.

Het imago en een deel van de ac�viteiten ‘van de oude stempel’ had 
geen aantrekkelijk smoel voor senioren van 55 tot 75 jaar. 
Er zouden eigen�jdse ac�viteiten moeten komen. Meer lezingen en 
themabijeenkomsten die uitnodigend zijn voor jonge senioren. 
Inspirerende ac�viteiten die passen bij senioren van 50+.

Belangenbehar�ging.
We wilden meer samenwerking met andere verenigingen zoals de 
PVGE en met de gemeente, in het belang van de senioren in 
Nuenen. We zouden de poli�eke par�jen meer bij de les willen 
houden: de gemeente Nuenen hee� te maken met een toenemende 
vergrijzing. De belangenbehar�ging van ouderen zal daarmee gelijk 
op moeten lopen! Er komen grote problemen aan in de zorg voor 
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ouderen; het is zeer urgent om ac�ef betrokken te worden bij de 
woonvoorzieningen voor die doelgroep.
We willen meer verbinding zoeken met poli�eke par�jen en hun 
bevragen op hun programma’s. 

Als kers op de taart van een jongere uitstraling zou een kwieke 
naamgeving passen die dynamiek en kracht uitstraalt. 

Toetsing bij de 30 ac�viteitenclubs
Het bestuur van KBO-Nuenen besloot de nieuwe weg op een 
zorgvuldige manier in te slaan. Daarom werd allereerst in januari 
2018 de mening gevraagd van de besturen en contactpersonen van 
de 30 ac�viteitenclubs. Als werk�tel werd de naam 
‘Seniorenvereniging Nuenen’ voorgesteld. Het was verrassend te 
constateren dat bijna alle aanwezigen, voorstander waren van een 
naamsverandering! 

Er waren ook wat persoonlijke nega�eve belevingen met het 
katholicisme. Uit eigen ervaring werd verteld dat het katholieke aan 
de naamgeving toch weinig aanlokkelijks hee� voor mensen met 
geen of een andere geloofsachtergrond.

De naam KBO bleek op deze avond in een dorp als Nuenen weinig 
aantrekkingskracht te hebben. Een vers�lde beweging. In 
gesprekken met senioren in de straat werd dat beves�gd met de 
conclusie: “Aansluiten bij de KBO, daar ben ik nog niet oud genoeg 
voor.”
Na deze eerste toetsing was het bestuur nog meer gesterkt om de 
koerswijziging door te ze�en. Op 22 maart 2018 werd het plan aan 
de Algemene Ledenvergadering voorgelegd, die het nagenoeg 
unaniem aannam.  

SENERGIEK
De voorbereidingsgroep Denktank, bestaande uit vijf enthousiaste 
leden en bestuursleden, kon toen eindelijk met veel bezieling aan de 
slag. 



- 6 -

Via TREFPUNT werden de leden opgeroepen om namen te bedenken. 
Door 35 leden werden 90 verschillende (!) namen voorgedragen. 
Daaruit werd door de Denktank en later door het bestuur de naam 
SENERGIEK gekozen. Er werd een sierlijk bijpassend logo ontworpen.

Frisse start
De lancering van de nieuwe naam Senergiek gebeurde met een aantal 
bruisende ac�viteiten op 19 oktober 2018 in de theaterzaal van Het 
Klooster.
Medewerking verleenden professor Tiny Kardol, die een onderzoek 
naar de behoe�en van Nuenense senioren had gehouden; 
taalkunstenaar Wim Daniëls leverde zijn kijk op de nieuwe naam, met 
enkele vermakelijke anekdotes.
Daarna was er een warm en koud buffet waarvoor 200 KBO-leden en 
niet-leden zich hadden ingeschreven.
`s Avonds werd een wervelende show gepresenteerd met 
medewerking van Tip Jar, zangeres Lise Verheijden, cabare�er Marlon 
Kicken en de onvolprezen zanger Mark Elbers.

Ac�es om de koerswijziging gestalte te geven
Het bleef niet bij het aannemen van een nieuwe naam. Er moest een 
echte vernieuwing plaatsvinden. Een van de kernpunten van 
toekoms�g beleid was de toegankelijkheid tot onze vereniging te 
vergroten met behoud van ons DNA, een familiecultuur.

1. De openheid van het bestuur werd verder in de organisa�e 
neergelegd in de vorm van avonden met alle besturen van de 
ac�viteitenclubs. Hier vonden discussies plaats over de voortgang van 
de ac�viteitenclubs en uitwisseling van ideeën.

De bestuursleden zouden veel meer zichtbaar zijn bij speciale 
gelegenheden als kennismakingsavonden met nieuwe leden, 
feestmiddagen en jubilarissen. Aan elke ac�viteitenclub werd meer 
vrijheid van handelen gegeven en er kwam een rechtstreeks lijntje 
naar het bestuur in de vorm van een aanspreekpersoon.
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2. In een aangepast huishoudelijk reglement (2022) hebben de 
ac�viteitenclubs meer zeggenschap gekregen over de beheerszaken 
van de eigen club. 

3. De bestaande commissie belangenbehar�ging fuseerde met de 
commissie van de PVGE, teneinde steviger op te kunnen komen voor 
de belangen van alle senioren in Nuenen bij  de gemeente en 
instan�es die over zorg, wonen en welzijn gaan.

4. Op ini�a�ef van Senergiek werd met de PVGE, Oud is In, 
gemeente en Helpt Elkander een woonpla�orm opgericht.
Contacten met PVGE, Dorpswerkplaats en Werkcafé werden 
aangehaald.

5. Wederom op ons ini�a�ef werd samen met de PVGE en de groep 
Oud is In, in de aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen in 
2022, een interac�eve bijeenkomst van senioren met poli�eke 
par�jen belegd. We daagden hen uit om zich uit te spreken over hun 
concrete plannen.

6. De binding met nieuwe leden werd verstevigd: 2 x per jaar wordt 
een Nieuwe Ledenavond gehouden met voorlich�ng over andere 
ac�viteiten die Senergiek biedt, naast de ac�viteit waaraan men al 
deelneemt, zoals op het vlak van belangenbehar�ging.
De communica�e met de leden via TREFPUNT werd uitgebreid met 
de Nieuwsflits en een vernieuwde website.

7. Zorg voor nieuwe ac�viteiten
Aan de bestaande ‘Schuif aan tafel’- presenta�es op 
vrijdagmiddagen werden nieuwe geschiedenislezingen toegevoegd. 
Er kwamen conversa�eochtenden Duits en Engels, er star�e een 
Wandelclub, er kwam een Dartclub, een Tafeltennisclub, een 
Quiltgroep, Tai Chi, CreaBea-ac�viteiten. Er vormde zich een dames 
biljartclub, waarbij de herenbiljarters behulpzaam adviezen gaven.
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Ook onze uitgebreide deelname aan 200 jaar NGN in 2022 mag niet 
onvermeld blijven.

Een eigen kookclub is helaas niet geraliseerd, omdat we in Het 
Klooster nog niet de beschikking hebben over een aangepaste 
keuken. Zeker is dat deze in het vernieuwde Klooster wél gaat 
komen!

Tot slot

Terugkijkend is er in 5 jaar �jd veel veranderd. We zijn een zeer open 
en toegankelijke vereniging geworden, springlevend met nieuwe 
ac�viteiten voor senioren. Dankzij jullie als (S)energieke leden 
hebben wij als vernieuwend bestuur Senergiek opnieuw op de kaart 
kunnen ze�en.

Maar we zijn er nog niet!
We roeien een beetje tegen de stroom in wat betre� het aantrekken 
van jonge senioren. De pensioenlee�ijd is verhoogd en sommigen 
willen in bepaalde beroepen langer deelnemen aan het 
arbeidsproces. 
Daarnaast willen veel mensen na hun arbeidzaam leven eerst hun 
dromen waarmaken: met de camper erop uit, reizen maken, 
genieten van de vrijheid. Zij zijn minder geneigd op vrij jonge lee�ijd 
al lid te worden van een vereniging. Dat schept teveel 
verplich�ngen, denkt men.

Wat we als bestuur nog verder kunnen uitbouwen is de senioren 
ervan bewustmaken dat men niet vroeg genoeg met de toekomst 
bezig kan zijn. Hoe is de woonverwach�ng, hoe ziet men op latere 
lee�ijd de eigen zorgbehoe�e, hoe kan Senergiek daarin informeren 
en adviseren? Veel gra�s handreikingen van KBO-Brabant met 
betrekking tot een �jdige zorg voor de oude dag blijven ongebruikt 
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liggen! Onze indruk is dat veel senioren het denken hierover lang 
uitstellen…

Wij zoeken U

Een laatste punt: we hebben als team, als bestuur, veel belangrijke 
thema’s voor senioren kunnen aansnijden. We kunnen goed met 
elkaar opschieten. Daarom is het ook voor ons inspirerend om dit 
voor de 1600 leden te blijven doen. Maar we lopen aan tegen het 
gemis van twee noodzakelijke bestuursleden. We kijken toch wat 
bevreesd naar de toekomst als de zi�ngsperiode van enkele 
bestuursleden erop zit.

Daarom: wie zou zich bij ons als bestuurslid willen aansluiten?

Het bestuur van Senergiek, seniorenvereniging Nuenen c.a.

Het bestuur v.l.n.r.

John Aben, Mia van Waes, Else-Marieke van Os, Sjef de Kok, Gonnie Lucassen en Gerrie Beks
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Vijf jaar Senergiek
Een terugblik op de naamsverandering

Vijf vragen aan Rens Kuijten, 
oud-bestuurslid.

Waar kwam de wens tot 
naamsverandering vandaan?

De naam ‘KBO afdeling Nuenen’ 
was oud, zo’n veer�g jaar al. In 
de brede omgeving was de k van 
katholiek discutabel geworden: 
er waren steeds meer leden die 
er weinig of niets om bleken te 
geven. We hebben er in die 
periode serieus over 
gediscussieerd met de parochie, 
met name met de pastoor, die er 
natuurlijk afwijzend tegenover 
stond - tenslo�e was hij onze 
geestelijk adviseur.

In diezelfde �jd schreef wijlen 
Wim Kalb, geestelijk adviseur van 
KBO-Brabant, een ar�kel waarin 
hij een veel ruimere posi�e 
innam. Zijn stelling was, dat de k 
niet heilig is en ook niet moet 
zijn; waar het om gaat is, dat je 
als vereniging toegankelijk bent, 
en de naam moet dat niet in de 
weg staan. Het bestuur ging mee 

in deze denkrich�ng en kwam 
met het voorstel om KBO-
Nuenen om te bouwen tot 
‘Seniorenvereniging Nuenen’, 
maar dat werd te algemeen 
bevonden. Via een prijsvraag 
kwamen we op de naam 

Senergiek: senior en energiek.   

Hoe waren binnen het bestuur 
de verhoudingen op dit punt - 
en wat hoorde je in de 
wandelgangen?
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De kogel was al gauw door de kerk - 
haha, leuke woordspeling. Vergeet 
niet dat de band met de parochie 
toch al minder aan het worden 
was, en dat andere afdelingen van 
KBO-Brabant diezelfde stap al 
hadden gezet. Als bestuur hebben 
wij de gedachte zelf naar buiten 
gebracht. We zijn vrijer geworden, 
en willen toegankelijk zijn voor alle 
senioren.

Wat was jouw eigen posi�e als 
bestuurslid in deze kwes�e? 

Ik was voorstander. Ik ben zelf 
kerkelijk, als jongetje van zeven jaar 
liep ik hier in Het Klooster al rond 
als misdienaar, en nog al�jd hecht 
ik daar waarde aan, maar ik kan 
goed omgaan met veranderingen.

Ik denk: als er verlies is, komt er 
al�jd weer iets posi�efs voor terug. 
Je moet het nieuwe leren 
waarderen. Zo denk ik er ook over 
nu mijn gezondheid - niet alleen 
vanwege mijn lee�ijd (82 jaar) -me 
vooral fysiek in de steek begint te 

laten. Ik moet veel afgeven, 
maar wat ik terugkrijg is 
misschien wel meer 
waardering voor het leven, 
meer genieten ook. 

Wat hee� de 
naamsverandering naar jouw 
mening opgeleverd?  

Het was nodig  en het was 
goed. Iemand vroeg mij: “Wat 
zegt de naam Senergiek nou?” 
Ik antwoordde met een 
tegenvraag: “Wat zegt de 
naam KBO jou?”Hij: “ehh, ja, 
ook niks.” Ik: “dus…?!”

Ben je achteraf blij met de 
naamsverandering, of vind je 
het zonde van alle gedoe?

Ik ben er heel tevreden mee. 
Het bestuur verandert ook 
mee met de �jd,  en er komen 
andere gedachten binnen. En 
de kern is goed: we zijn 
toegankelijk voor alle 
senioren.
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Dezelfde vijf vragen aan
Gonnie Lucassen, voorzi�er.

Waar kwam de wens tot 
naamsverandering vandaan?

Een jaar of zes geleden kregen 
we nieuwe bestuursleden, we 
voelden ons een energiek team. 
We wilden naar de toekomst 
kijken: waar staan we nu, wat 
zijn onze zwaktes en sterktes, en 
waar willen we naar toe? Op 
grond daarvan hebben we een 
visie en een beleidsplan 
gemaakt, met als kernvraag: hoe 
kunnen we de vereniging 
verbeteren?

Het was duidelijk dat ons imago 
ons parten speelde: stoffig en 
oubollig. We hoorden geluiden 
als: “ik word pas lid als de naam 
veranderd  is.” Ons doel was een 
uitnodigende vereniging met 
nieuwe ac�viteiten. We hebben 
een denktank gevormd, die het 
plan voor een naamsverandering 
ondersteunde, maar die het 
bestuur er ook op wees om dat 
verstandig aan te pakken. 
Uiteindelijk kregen we de 
instemming van alle 
contactpersonen van de 
ac�viteitenclubs èn van 98% van 

de stemmen op de Algemene 
Leden Vergadering.

Hoe waren binnen het bestuur 
de verhoudingen op dit punt - 
en wat hoorde je in de 
wandelgangen?  

Het bestuur was posi�ef, ook de 
twijfelaars stemden in met het 
proces en met de uitkomst.  

In de wandelgangen hoorden we 
geluiden genoeg, en wel van 
twee kanten. Er waren er die 
zeiden: “Waarom moet dat nou 
zo nodig?” Maar ook het 

tegenover gestelde hoorden we: 
“Het werd �jd”, en “dat 
katholieke hoe� voor mij niet 
meer.” Nu is het zo dat nieuwe 
leden natuurlijk niet meer anders 
weten. 
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Wat was jouw eigen posi�e als 
bestuurslid en voorzi�er in deze 
kwes�e?

Mijn rol was coachend, sturend 
en stuwend. Maar ik wilde per sé 
dat het proces democra�sch zou 
verlopen. 

We hebben achteraf van veel 
lokale maatschappelijke 
organisa�es en ook van poli�eke 
par�jen complimenten gekregen. 
Het werd opeens allemaal 
breder: mensen die zich anders 
afzijdig hielden kwamen nu bij 
ons binnen. En ook mooi: het 
beperkte zich niet tot Nuenen 
alleen: KBO-Brabant feliciteerde 
ons, andere afdelingen kwamen 
bij ons informeren hoe we dit 
hadden aangepakt.

Wat hee� de naamsverandering 
naar jouw mening opgeleverd?

Ons imago is verbeterd. Meer 
jongere senioren. En nieuwe 
ac�viteiten.

Belangrijk is dat wij als bestuur 
een heel goed team vormen: we 
ondersteunen en versterken 
elkaar. Met de PVGE is de 
samenwerking uitstekend. En de 
gemeente ziet ons - samen met 
de PVGE - als een belangrijke 
vertegenwoordiger van de 
Nuenense senioren.

Ben je achteraf blij met de 
naamsverandering, of vind je 
het zonde van alle gedoe?

100% blij. We hebben wel zorgen 
voor de toekomst, met name wat 
betre� huisves�ng en aanvulling 
van bestuursleden.

Mijn zorg is dat we blijven 
bestaan, want wij bieden 
ac�viteiten, we verbinden 
mensen met elkaar, en we doen 
aan belangenbehar�ging. 
Allemaal belangrijke zaken die 
door moeten blijven gaan. 
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I n een tijdperk waarin de digitalisering de overhand neemt en 
papieren magazines steeds meer naar de achtergrond 
verdwijnen, blijft het clubblad TREFPUNT van vereniging 

Senergiek een constante factor van verbinding. Voor de senioren van 
onze vereniging is de maandelijkse ontvangst van dit blad niet 
zomaar een routine; het is een symbool van saamhorigheid, 
herkenning en gemeenschapsgevoel.

Vijf jaar geleden besloot de redactie van TREFPUNT dat het tijd was 
voor vernieuwing. Met een frisse blik en een dosis enthousiasme 
werd de hele opzet en uitvoering van het blad onder handen 
genomen. Het resultaat? Een magazine van topkwaliteit, zowel qua 
inhoud als opmaak. De frisse groene kleur die nu de pagina's siert, 
straalt positiviteit en energie uit. Het zorgvuldige taalgebruik en de 
prachtige foto's maken het blad niet alleen informatief, maar ook 
een genot om door te bladeren.

Maar waarom kiezen voor een papieren blad in een digitaal tijdperk? 
Het antwoord is simpel: onze doelgroep. Veel van onze senioren zijn 
opgegroeid in een tijd waarin de computer nog geen vast onderdeel 
was van het dagelijks leven. Hoewel de jongere generaties 
moeiteloos hun weg vinden in de digitale wereld, blijft voor velen 
van onze leden het papieren magazine vertrouwd en toegankelijk.

Het behouden van TREFPUNT is dan ook een bewuste keuze van 
zowel het bestuur als de redactie. Het gaat niet enkel om het 
verstrekken van informatie, maar om het creëren van een gevoel van 
verbondenheid. Elke editie van het blad is een herinnering aan het 
feit dat elk lid een gewaardeerd deel uitmaakt van de Senergiek 
familie.

De Onvervangbare Waarde
van Clubblad TREFPUNT voor de Vereniging Senergiek
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De vrijwilligers van de redactie verdienen een speciale vermelding. 
Hun onvermoeibare inzet en passie voor het blad hebben ervoor 
gezorgd dat TREFPUNT al jaren een belangrijke pijler is binnen onze 
vereniging. Dankzij hen voelen de leden zich elke maand weer 
verbonden, gewaardeerd en geïnformeerd.

Concluderend, in een wereld die steeds sneller digitaliseert, blijft 
TREFPUNT een baken van saamhorigheid voor de leden van 
Senergiek. Het is niet zomaar een clubblad; het is het kloppende hart 
van onze gemeenschap.

Curieus 4   1 miljoen

G rote getallen? Ze zeggen me niks. Weer zoveel miljoen voor 
onderwijs erbij. Mooie huizen kosten al gauw een miljoen of 
meer. We zijn met 18 miljoen Nederlanders. Maar hoeveel is 

één miljoen nou eigenlijk? Ik ga dat eens onderzoeken.
Stel je voor: ik heb precies 1 miljoen euro, dus € 1.000.000 in losse 

één-euro-munten. Ik wil wel eens weten hoeveel dat nu is. 
Ik ga die 1 miljoen euro’s stapelen! In het echt kan dat 
natuurlijk niet, zo’n toren valt om, maar in theorie kan van 
alles. 
Een munt van 1 euro is 2,33 mm dik. De hoogste kerktoren 
van Nederland is de Domtoren in Utrecht, en die is precies 
112,32 meter hoog. Van mijn 1 miljoen euromunten kan ik - 
schrik niet! - 20 torens bouwen die nét zo hoog zijn als de 
Utrechtse Domtoren! Twin�g!
En dan houd ik nog meer dan voldoende munten over voor 
een toren die boven de toren van de Nuenense Sint 

Clemenskerk (ongeveer 60 meter) uitsteekt!

 Kijk, dat gee� je toch een ander beeld hoeveel 1 miljoen nu 
eigenlijk is. Geloof je het niet? Reken maar na!
 Hans
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Senergiek lezing

In de Voetsporen van Vincent
door Frans van den Bogaard

Geboren in Haarlem, gewoond in Groningen en in 1982 in Nuenen 
terecht gekomen; een prach�g dorp! Ik ga hier zeker niet meer weg. 
42 jaar heb ik voor mijn werk over de wereld gevlogen. Toen in 1982 
een beroep werd gedaan om de Van Gogh-tentoonstelling van 
1984 in het gemeentehuis voor te bereiden, ben ik toegetreden tot 
de groep mensen die Van Gogh een goed hart toedragen. Natuurlijk 
is de kunst van Vincent voor 
velen een genot, maar voor 
mij was de persoon Vincent 
interessanter. Tijdens mijn 
rondgang-presenta�es geef ik 
de mensen graag het gevoel 
alsof ze aan de hand van 
Vincent door het dorp lopen. 
Daarbij ga ik zeker niet 
voorbij aan de verhouding 
met zijn vader en met de 
Nuenense bevolking. Het is 
prach�g dat we in Nuenen 
nog 23 plaatsen hebben, die direct in rela�e met Vincent kunnen 
worden gebracht. Dat hee� geleid tot een boekje: “In de Voetsporen 
van Vincent”. Voetsporen van Zundert, waar hij geboren is, tot 
Auver-sur-Oise, waar hij begraven is. Natuurlijk wordt aandacht 
besteed aan Nuenen Gerwen en Nederwe�en, omdat dit de plaats is 
waar Vincent als kunstenaar het langst op één plek hee� gewoond.

Wanneer? Vrijdagmiddag 27 oktober om 13.30 uur.
Waar? In de Senergiek Trefpunt zaal van Het Klooster.
Toegankelijk voor leden en niet-leden, zonder vooraanmelding.
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Jo van Dijkhof  12½  jaar
Van Huiskamer Gasterij naar Buurthuis Gastvrij         

in complex Jo van Dijkhof Nuenen

O p 14 oktober a.s.  zal door de bewoners van 
appartementencomplex Jo van Dijkhof bijzondere aandacht 
worden besteed aan het feit dat dit 

appartementencomplex, omringd door de woonstraten Vinkenlaan, 
Bosgorstraat en Meeuwenlaan, 12 ½ jaar  bestaat. 

Tegelijker�jd viert ook de Bewonerscommissie Jo van Dijkhof haar 12 
½ jarig bestaan.
Vast onderdeel van het wooncomplex vormt de huiskamer die een 
jaar geleden, nog De Gasterij Jo van Dijkhof werd genoemd en nu 
Buurthuis Gastvrij  heet. Dit Buurthuis is mede bestemd voor geheel 
Nuenen-Zuid. 

Het hele wooncomplex , gebouwd in opdracht van Wonings�ch�ng 
Helpt Elkander, bestaat uit 84 huurappartementen en 12 aangepaste 
appartementen voor bewoners met een verstandelijke beperking 
(WIN-project).

 Informa�e:
Dit appartementencomplex is vernoemd naar Jo van Dijk, die van 
1975 tot 1995 voorzi�er was van het bestuur van Helpt Elkander en 
van 1995 tot aan zijn overlijden op 21 december 1999 lid was van de 
Raad van Commissarissen bij Helpt Elkander. Hij was een van de 
s�mulators en voorbereiders van dit voor Nuenen in die �jd unieke 
en meest ideale senioren appartementencomplex dat op onderdelen 
tot vijf hoog gebouwd mocht worden. Bovendien was hij, met het 
bestuur, een groot voorstander van de exploita�e van De Gasterij. 
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Dit laatste werd in handen gegeven van Archipel Zorg Eindhoven, 
evenals de verhuur van de appartementen.

De officiële ingebruikname van de ‘huiskamer’, door de huurders van 
de appartementen, was op 17 februari 2011.  
De Gasterij werd in gebruik gegeven voor ac�viteiten welke door en 
voor de bewoners van het complex georganiseerd zouden worden. 
Tevens werd er ruimte geboden voor ac�viteiten van buitenaf. De 
aansturing gebeurde door een Bewonerscommissie, bestaande uit vijf 
bewoners, met ondersteuning van een ach�al interne 
contactpersonen.

Een �ental jaren (2010-2020) was Zorginstelling Archipel exploitant/
beheerder en medegebruiker van deze huiskamer door o.a. dagopvang 
voor ouderen.
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 In september 2022, nadat de ac�viteiten vanwege corona enkele 
jaren op een laag pitje hadden gestaan, stuurde de 
Bewonerscommissie een NOODKREET naar Helpt Elkander en de 
Gemeente Nuenen, daar gedeeltelijke slui�ng van de huiskamer 
dreigde. Na indringend overleg met Helpt Elkander en de gemeente 
Nuenen c.a., en met hulp van enkele bewoners van Nuenen Zuid, 
werd overeengekomen om huiskamer De Gasterij om te dopen tot 
een buurthuis in Nuenen-Zuid, genaamd “Buurthuis Gastvrij.” Dit 
betekende dat de Gemeente Nuenen c.a. de ruimte ging huren van 
Helpt Elkander.

Dit werd in februari jl. middels een getekende schri�elijke 
overeenkomst bekrach�gd door Helpt Elkander en de Gemeente 
Nuenen c.a. Hierdoor werd de basis gelegd voor een  volwaardig 
buurthuis dat ac�viteiten kan organiseren èn waar iedereen welkom 
is. 

Een feestprogramma, voor de bewoners van het complex Jo van 
Dijkhof, betreffende de jubileumviering op 14 oktober a.s. wordt 
thans voorbereid.

... naar
Buurthuis
Gastvrij

“
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Onlangs maakte de Senergiek fotoclub een fotorondje door de Peel. 
De belangstelling ging uit naar meerdere opvallende blikvangers in  
het grotendeels Limburgse deel van de Peel.

In de eerste plaats was daar de Duitse begraafplaats in Ysselsteyn 
(gem. Venray) voor de gevallen militairen in de tweede 
wereldoorlog.

De route ging verder in de rich�ng van Griendtsveen naar het 
Peelmuseum in America (gem. Horst aan de Maas). Dit museum 
toonde alles over leven en werken in en om de Peel, m.n. de zware 
arbeid bij turfwinning en ontginning van de Peel (1850-1950), tevens  
was er een prach�ge verzameling van historische feestkleding te 
bewonderen.

Een fotorondje PEEL



- 21 -

De reis werd afgesloten in museum de Locht in Melderslo (gem. 
Horst aan de Maas). Dit is een uitgebreid openluchtmuseum met 
diverse hallen en exposi�eruimten met vele oude 
landbouwwerktuigen, beelden van oude ambachten, historische 
gebruiksvoorwerpen en beelden betreffende de leefs�jl uit het 
agrarische landleven uit vroegere �jden. Voorwaar: een schat aan 
fotogenieke onderwerpen.

De tocht was voorbereid door ‘reisleider’ Thijs Kamphues, die zowel 
de Brabantse als de Limburgse Peel erg goed kent en er  ook 
regelma�g vertoe�. 

Een selec�e van de mooiste foto’s uit het eerste rondje wordt nu in 
de “Senergiek gang” van het Klooster getoond.
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Met plezier en trots nodigen de leden 
van gemengd koor ‘De Vrolijke 
Samenzang’ u uit voor het gra�s 
jubileumconcert op zondag 22 oktober 
om 14 uur in de Regenboogkerk in 
Nuenen. 

Laat u betoveren door het optreden van de solisten Irene Meeuvis 
en Rianne Vogten. Laat u meevoeren op de klanken van bekende en 
onbekende melodieën.

‘De Vrolijke Samenzang’ is 50 jaar geleden op 21 oktober 1973 
opgericht. Dit concert vormt de feestelijke afslui�ng van het 50-jarig 
jubileum van het koor. 50 jaar koor betekent veel meer dan samen 
zingen.

Het is het plezier van een mooie melodie, het samen struikelen over 
een moeilijk woord, de uitdaging van een ingewikkeld ritme,  het 
overbrengen van ontroering en emo�e en dan uiteindelijk de kick 
van de ul�eme samenklank. 

50 jaar koor betekent samen gezond ouder worden. Zingen is als 
yoga voor je lijf. Je traint je houding, je ademhaling en je stem, als 
een zachte massage van binnenuit. Zingen is hersens kraken. 
50 jaar koor betekent het komen en gaan van mensen. Het delen van 
lief en leed. 

Na het geslaagde concert op 23 april 2023 in Het Klooster, een 
gezamenlijke beleving van de musical Les Miserables in Breda en 
vele repe��es, willen wij u op 22 oktober (een deel van) ons 
verrassend en veelzijdig repertoire laten horen.

Jubileum concert 

De Vroijke Samenzang


